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Protokoll styrelsemöte 2022-10-04 i PRO-gården 
Närvarande: Britt-Marie Dahlqvist, Christina Borefur, Britt Franzén, 
Pelle Söderlund, Gunilla Knutsson och Christer Eriksson. 
Adjungerad: Ann Rehn, Britt-Marie Eriksson Resekommitten. 
Inbjuden: Agneta Carlsson. 
Anmält förhinder: Eva Kilén 
Protokollet fördelas även till Rolf Hägg. 
§1 Mötet öppnas. 
 - Christina  förklarade mötet öppnat.  
§2. Godkännande av dagordning. 

- Godkändes. 
§3. Tidigare protokoll. 

- Styrelseprotokoll 2022-09-06 lades till handlingarna.  
§4. Nytt protokoll. 

- Justerare: Christina Borefur. 
§5. PRO-gården  

- Uthyrningar: Några stycken under hösten. 
- Staketet påbörjas till våren. 

§6. Nya medlemmar, avgående. 
- Avgående: 4(3) 
- Avlidna: 0 
- Nya medlemmar: 1 
- Ej betalat 1( Risk för uteslutning) 
- Summa medlemmar 22-10-04: 216. 

§7. Ekonomin. 
- Britt redovisade balansrapporten. 

§8. Rapporter 
- V86 7 september, trevligt och det fortsätter. 
- Bodaforsdagen 10 september gick bra. 
- Svampkurs 12 september, sista träffen 4 oktober. 
- Bokcirkel 14 september, kommer att upphöra. 
- Vinprovning 14 september, som vanligt fullsatt och trevligt. 
- Bodafors förr 20 september, 12-14 deltagare/gång pågår. 
- Lättgympan 21 september, fulltecknad, pågår. 
- Månadsmöte / planering 27 september, många idéer. 
- Teckningskurs 28 september, pågår, söker fler deltagare. 
- Surströmmingsfest 30 september, 8 st, gott tyckte dom som  
     var med. 
 
 
 



 

 

 

 
§9. Kommande aktiviteter 

- Friluftsdag på EMÅ-vallen 11 otober kl. 14.00. Kaffeservering. 

- Kulturgruppen 12 oktober kl. 16.00.  

- Ölprovning 13 oktober kl.18.00. 

- Månadsmöte med mannekänguppvisning 25 oktober. 

§10. PRO Samorganisation och distriktet 

- Distriktet, Höstmöte 31 oktober i Sävsjö. Pelle, Britt och 
Christina åker på detta. 

§11 KPR 

- Pelle har kontaktat KPR, inte fått något svar ang. protokoll. 

§12. Hemsidan 

 Det verkar lösa sig för framtiden. 

§13 Skrivelser 

- Vaccinationsvakt på VC, 9-10/11, 16-17/11 och 23-24/11 

Kl.13.00-16.00. PRO har lovat ställa upp med det. 

- Julbord på Sandsjö Värdshus. 

§14. Övriga frågor 

- PUB-afton 11 november kl. 18.00. Anmälan till Christina. 

- Extramöte för VP+ekonomisk rapport inför höstmötet 29 nov 

27 oktober kl.10.00. 

- Friluftsdag på EMÅ-vallen. Vi skall ha boule, kubb och gåfotboll 

Kaffeservering 30:- Christina ordnar det. 

- Utskicket fastställdes. 

§15. Nästa möte 

 - Tisdagen 1 november 2022 kl. 10.00. 

§16. Mötet avslutas 

- Christina avslutade mötet. 

 

Sekreterare          Justeras 



 

 

 

Bilaga till styrelseprotokoll 2022.10.04. 
 

I delar ej protokollförd historik av ABF:s agerande 

under  år 2022. 

2022.01.04. Enl. protokoll, PRO Bodafors styrelse beslutar att kalla in 
ABF representant för redogörelse av nya rapportregler. 

2022.02.01. Ej prokollfört, Christina har sökt ABF men ej fått kontakt. 

2022.03.01. Enl. protokoll, Christina gjort nytt försök att nå ABF. 

2022.04.05. Enl. protokoll, ABF kontakt etablerad. Representant lovar att 
komma till detta styrelsemöte. Dyker inte upp, meddelar med kort varsel att 
han ”vabbar”. 

2022.05.03. Enl. protokoll, ABF representant på plats!! Får många frågor men 
är inte kapabel att svara på dem. Lovar att återkomma med överordnad. 

2022.08.02. Enl. protokoll, ABF representant lovar att komma till 
styrelsemötet 6 september. 

2022.09.06. Ej protokollfört. ABF representant meddelar att han är upptagen 
på annat håll. 

2022.10.01. Ej protokollfört. Ingen ABF representant visade sig, inget besked 
om förhinder. 

ABF:s uppförande visar med all tydlighet att PRO Bodafors inte hör till de 
prioriterades skara! Kunde vi, (Vi är ju centralt bundna vid ABF), skulle vi inte 
betala medlemsavgift till detta studieförbund utan välja något med mera go 
och intresse. 

 

Styrelsen  
PRO Bodafors 

 


